
  

 

 

 

Referat af  bestyrelsesmødet d. 7. oktober 2018 

 

 

 

Ladestander på Fællespladsen 

Bestyrelsen har fået forespørgsel om haveforeningen evt. vil etablere ladestander til El-biler på 
fællespladsen. Bestyrelsen er umiddelbart delt i spørgsmålet, og fortsætter debatten efter at have summet 
videre over det og undersøgt mulighederne (og økonomien) yderligere. 

 

Støj fra Fakta og Cirkel K 

Efter gentagende forsøg på at løse støj problemerne med dialog og aftaler, fra Fakta og Cirkel K, må vi 
sande at der kun sker bitte små sporadiske fremskridt. Vi går derfor videre med sagen, og påbegynder 
research omkring etablering af evt. lydmur. Vi indhenter i første omgang tilbud på ekspert rådgivning. 

 

Havemanden 

Haveforeningens maskinparken trænger generelt til reparation og vedligeholdelses. Havemanden sørger for 
at det bliver gjort. 

 

Byggetilladelse 

Bestyrelsen afholdte et lille ekstraordinært bestyrelsesmøde den 30.september og godkendte en ny bygning. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er 15. November kl. 16, Have 62 

 

 


